
Styrelsemöte 21 november 2019

Närvarande: Christina Nielsen, Marita Björk, Kent Rydin, Sabine Heiden, Lotta Larsson och Stina 
Träff.

Frånvarande: Mie Schedin, Monika Larsson och Pia Lindberg

1. Mötets öppnande

Christina öppnar mötet och hälsar alla välkomna

2. Val av mötesfunktionärer

Christina är ordförande. Stina för protokoll. Marita är justerare av protokollet.

3. Godkännande av dagordning

Finns ingen färdig dagordning men ett antal punkter som låg på styrelsens messenger

4. Föregående mötesprotokoll

Inget frågor som

5. Ekonomi

a) Bankens papper påskrivna på plats. Christina ombesörjer att de blir inskickade.

b) Genomgång av tävlingsredovisningen. Stina belyser siffrorna för de flesta tävlingar 2019 och 
2018. Vi måste skapa rutiner kring beställandet/val av domar och veterinärer. Det finns mycket 
pengar att tjäna/förlora kring val av dessa. I de fallen som det finns omkostnader ska de också 
läggas till. Lotta tar på sig att ta fram ev. utlägg.

c) Vi ska ställa ut en faktura till SVAK´s kassör, Annika Ögren gällande Unghunds SM nöt 10-11/8, 
10 000 kr enl. överenskommelse. Stina fixar det

6. Medlemsaktiviteter

Vi bestämde att ta upp det som en punkt på årsmötet. Låta medlemmarna tycka till. Ingen idé att 
lägga tid på aktiviteter som inte ger tillräckligt med deltagare.

7. SM-fårvallning 2020

Vi har blivit tilldelade oss att arrangera SM-fårvallning 2020 i samarbete med Bohusländal och 
Sjuhärad.

Christina har varit i kontakt med båda klubbarna för en första kontakt. TK utser en grupp som blir 
våra representanter i uppstarten. Detta blir en punkt för årsmötet.

8. Årsmöte 16/2-2020

Christina prel. bokar Hea Hembyggdsgård

9. Nästa möte

Nästa möte blir den 9/1-2020 kl.18.30 hos Stina

10. Mötet avslutas

Christina avslutar mötet

_________________________ _________________________ __________________________

Ordf Christina Nielsen              Sekr Stina Träff                          Justerare Marita Björk


